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z ll posiedzenia xllv sesji Radir l"{iejskiej w Jqdrzejowie odbytej
w dniu 6 kwietnia l gg8 roku .

Przewo dniczqcy Ra dy Miej s kiej t. Swie rczyns ki otwo rzyi o b ra dy
ll posiedzenia XLIV sesji Rady Miejskiej ,
obrady rozpoczgto o godz,1 1É pr¿y frekfencji 20 radnych na stan 26 radnyeh . co stanowi
77oh ag6ht Rady ,

Qbrady kontynuowano pr¿Y frekfencji 23 radnych / 3 radnych spófnito sig / co stanowi
88,5% ogótu Rady.

Pzewodniczacy Rady powitai pr¿ybyrych na sesjg radnych , ZastEpce
Burmisirza , $ekretar¿a i Skarhnii<a gminy , iacicg prawnego , iiierownikéw Wyciziaiów
Uaqdu Miejski+go . sol$eOw i pi.ze,"vednieza-ei'eh rad soieekiel,, . Kiero,".,,ni{a Urzqdu
Rejq¡lqwego , P¡¿swqdniezqsego Rady Rejqnu epZZ- ¡r¡,peruyns[iego , pzedstawleieia

Siura Pcselskiego StD - M,Miehatkiewlrz¡ prc¡ega trGKiM Ep e e r, - p Btas¿kiewir,¿*
Kiero'¡rnika wysypiska Énrieci - J Rcscio'r,'srlegc , zap!.oszonycfi kiercu,,nikéw jednoster
uraganiaacyjnych gminy , prredstawtcieli pa*-i i strcnnictw polit-veznyr-:i: , pr¿ed+tawcieii
pra$y , w+zyrtkieh uezestnis¿sL:yeh w cFrad,ar,rl-.r Rady ,

Seki'etar¿em cbrad püitüwitre eaetaf wybrany radny AnCrze; Rybinski , ktc.,-J
wyrazil zgodq na pelnienie funrc1i seicretaaa ,:Frad

Pozqdek obrad

dals:y ct-q-g Borra-dku +bred prry;qtegc ,¡,, dntu ?7 r:larca 'tggg rotqu na j pcstec:eniu gesl:

Ad.s Przewadniceqcy Rady zleiy* rr*pozycj? . ahy jaden ¿ c¿*anków Zarzadu
Miej*kiego zreferowat wynik spotkania Zgremadzenla Wspólników pGKilrl sp.z o.o
w iqdrzajowia , lrtdre mia$o miejsce i0 marca 1gggr. w eirdzibie trGKiffi .

w1w sB ¡¿wg zrefe rowsf R¿ dny !¡Val de m a ¡. Wqini-,a (
Radny W.Woiniak ," vr pcniedriater( Odby+o -eie sijatkanie Zgromadzen¡e vljspútnikOw i.,ja
$pott{3n¡u tym , nlF de'.,^.,i€d:ig¡l$rrry gig ,.^l Spre!^,,tg FGI{ilJ nic nol.,ecc Z:C:ulenle Spótkl
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lest barcizo clule i wynosi ot(o+,O i I mid zi I starycn I .

Zanqd omawiaJq-c sprawe dotyczqcqsytuacji ekonomlczno-llnansowej PGKIM , prosi*

Prezesa spólki o pzedstawrenie bardziej szczególovyych danych dogczqcych

poszcze gólnych zakla dów Pne dsiqbio rstwa .

Wlg oéudadczenia Zaz:qú Spólki , gtówneJ ksiggowej oraz radcy prawnego , PGKIM nle

ma p!'awa bytu

OÉwladczyll oni zgodnle , ze w obecnym stanle , spóilra ta nie mote funkcjonowaC ,
ponlewal utrsci+á pF¡no$ó finsnsorvq .

Na spotkanlu tyrn z+of$em wnlosek , aby spó+kg postawló w stan likvüdacJi.

Dwóch uepótnlków by{ro za , úruóch vttstrzyma*o siq od gtosu .

W zwiqzku z tym . 2e wymagana jest 2/3 girosów . ucfrwata nie pzeszla .

Spótka w kaiclej chwili mote postawié zakiad w stan lilrwidacji .

Za ú,na tygodnie , ma odbyó siq kolejne spotkanie Wspólników . Na razie , do chwili

obencej nie otrrymalem 2adengo zawradomienia w te1 sprawre .

,qedna J.Szrentawa .'a ska.d pienia-dze na to ?

Radna B.Rogulska . tydzieri temu mówilam , atry wytaczyc nieffióre clzialalnoáci ze spó+ki

Cry sprawa ta byla ,rmawiana ?

Pan H.Mtehafktev¡tcz.' Oztwie si€ , te Zgror'ractzente f Jspótntków nie ÉodJeta deeyz;i
,{-ejrú\! drieñ nrn¡nnqi rtl¡¡ PGKif\¡l hrlkn qiraiv

ú i i ü i t

Uwatái'n . 2e Ráda Mlejská powínna roiiawiazaÉ ZgromaeEente WsBólnifów do É'¡d¡+c;a
decyztr "

Rady Qz.Qlszak z tvch materlaléw , ktére manfly na sesle . unrniKajE Ske¡ zobowiazania

Hre rnamy nlc a wydatkacn . Fteniactze by{y wp+acone i na c* cne szty ?

Naieza¡ohy przeanatizowaé u¡szystkie wydatki za ol(res dztaianra PGKIM I sprawdzté , czy

üyry óne uzasadnione . Nalety to przenvac

Wedfug mnte , natety och¡ro+aé Tarza_d Spé+kt iia s4&ko .
Pan K Sajtyna'decyz¡e odnoinie PGKIM natezy podja! natychmiast gdyz Kwog
zadfu2enia rosnq z dnia na dzleñ W wyniku niewydolnosci finansowej PGKiM , mój zakiaci
równie2 ponosi straty .

Decyzig nale?It poc!|al , z tym , ?e nalelatoby spólKe po.ltawró w stan likrndacji , e nle
upadio$cl . Upad-+oÉC byfaby tragrcma .

¿¡ú¡y+ern Blsrno , té w cfniu I lrwiehia br ZVviK rnÉ zafrfÉ¡fli Jüü rnln z+ / starych / dl;-:
Zairfadu Energeryfzne go
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JeÉl! tego nie zrobiq , to zcstanie r4,Qczony prqd Cta Zaktadu , a wiqc mote nie byó
dostarczana woda .

PGKiiví dal mi tera¿- tswoiq i 72 min zi i stai'ych i z bieiacych wpffiów . ivÍiesigcznie spiaia
clo nas powrnna byó w granicach 320 nnln zl / starych / .
Froszq o rozwatenle teJ sprtwy LihMdacJa I restrukturyzác1a zaktadu powinna byó jak
najszybclej rozpoczqta .

Radny W.WoÍniak . pieniq-dze pewne bgdzie musiala wyhzyó Radca , poniewa2 nie ma
innego sponsora . Pr4 postawlenlu spótkl w stan llhMdacJi . roszty te by{yby mnteJsze
Dostawa ciepta i cieplei wory dla mieszkañców miasta nie jest zagÍotone , poniewal
gmlna dollnansowuje zakup opatu / wggta i oteJu /.
Sa- chqtni na prowadzenle kot|cwni . Mamy w teJ sprawie oferty od osót] prywatnych , bylry
równie¿ prowadzone rozmowy ze spótdzielniq Mieszkaniowq .
Jeúli sa-Jakie$ nieiasno$ci odnoónie PGK|M , to Je$ll by{by likwiciator . to w pierwszej
koleJno$ci rostalyby one sprawdzone iwyJa$nione .
R-estruktt-rryzac1a zal<.kdu wiq.zalalry sie zwytQczeniem ZFC ze struktur.spélki .
Eurmistrz ltf Gra¿ ',iest dla mnie duiwRe . le Zgromadzenie Wspóinik-éiv nie pr.ijqie zadne;
decyzlr oernügnie PGKTM .

vlredfug rnnie Zahia'5 Oezys:eza¡:ia lÍiasta . Zakled Kor¡uriik¿r;i i\4iejsi<ie; , Zaklad
Energetyki e iepirre¡ oraz Zarza.cl Buel'fnków Mieczkalnycn 1 $Lsy,!tÉtro Éfiiect te dzia+ainosül
musza lstnleó w nnie3cie . ale pod Inna. na¡#a-
wyjseiern r e nee*ej rytuaclilest powolanie kilru spótetr iub zaK+ádaw ijudretawycil
Muci roctai *':diet¡ cteeyzjá o ¡iirwidaeji spé+tc .
WpfyÍtgly do Zai'za.clu oferfy osób prywatnych odnosnie ZEC .jest równiet oferta spéiki
niemiecl(o-Fctsfiej z Kielc üraz s¡]óft{r ze Sta¡achowic
Pr'owaelzii'en] ¡üwnre2 rÓzmowy z Frezeser'n spótcizielni l'r¡{reszkaniowej , r-téry ¡est chgtny ,
ahy adrnir:isirowai rtáÉze lco$ownie .
ZgromaOzer:re LrVspélników rnu3t ite odlryé , lak nalszyhcrel any poeljaó oeeyzje

Nastgpnie Przewoclniczacy Racly zaproponCIwa* pftVgcie tnfoiniaeii o sytuacj!
Ékonoti'¡irrznrr-ffnaiisowej FGKIM -qp ¡ ü.ü

Wyja'snll ze 8ae!a Miejsta , l,edzie lnÍornelvana o dalszycn decyzlach , podjeych w
'Éprawe sGKiM

R.ede ¡edntgr*ÉÍie irr4,j€1É rnfe ;.mac¡g I sy{u;e;l e5cncrnl.;:-{--;=fti,iangcWe¡ FGI{lf\.4 Sp ¡ C.c
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Ad'ti Kierownik tñtytiziaiu Geotiezji i Gospoderkl Gruntemlzapozne{r ze
sprewq . lfifyjaónlh , áe wtuv uch*ela dotyczy sprzedeÉy w drodze przerergu
nleruchomoócl o powlerzchni 0,5231ha , oznaczoneJ w reJestrach ewldencJi gruntów ,
Jako dzlelka nr 146 , poforonej w JgdrzeJowre przy ut.DqboweJ .

NieruchomosÓ ta biegnie wzütt ul.Dqbowej , w polowie grunt ten zostai juz podzielony na
dziaifi i spnedany - Pozostaly teren ffiorna podzieiic na dzlesieó dziaier . sa jui ehehi na
ich zakup .

Rada powziela 19 glosami za . przy 2 gtosach przeciw i 2 untrzymujqcych siq , Uchwate
Nr xllvl29Sig8 w sprawie wyralenia zgory na spzedat rnienia komunalnego w drodze
przetargu / uchwala Nr xllVlzEsigg w zaeczeniu do protokofu /

Ad'12 Kierownlk tf,fydziatu GeodezJi i Gospodarki Gruntami zapoznata ze
$prewq - Poinformowa*a . ie w¡'w uehwsle dotyezy sprzedaÉy w dradze preetargu
nieruchomoéci o powierzchni 0,0431ha ' ozneczoneJ w rejestrach ewldencji gruntów ,
jako dzi*lke nr 4ss , por''oionej w JgdrzeJowie przy ur.Toporowej .

Na przedmrotowej dziaice lsytuolyany iest budynek drewnrany , w którym mte-cz*a r,:dzrna
Rada powzieia 19 gi,osaíni r€ , í]i-y 2 giosaeh przeeiw / fr,üdny vv Kuimierr ,taci*y
G'siewtorei( 1i 2 wstrzymu¡üi/t-:h eie . uchwai* f.¡r xllviz-q6ig8 w eBrawe wy!"atenia zg,lely
na sprzedaZ mienia komunalnego w drodze przetargu .
/ uctiwata l.¡l xLlv/296/gg w E¿;¿;zefl:u do prütó¡(ütu i

A{i'i3 Kierownik lfifydriatu Gearierji i Gc*p*darrti Gruntsmi zapcenara ¡ wftv
uchwatq ' wy¡a$nlfa . ie chad¡i tutáJ o ¡nleslenie wspófwlasnoáci nieructi*rnag¡
zabudowanej o powierzchni 0.06432ha . oznaczonej w rejestrach ewldencji gruntów.
Jako dziatka nr 355/3 , po{roáonej w JgdrzeJowle przy ul.ll Llstopada J3 , stanowiqcej
wspólwfasnoéé w 2639/l r1 93 niepodzletnych czqÉeiach Gminy Jqdrzejów
I w É5¡td¡17{s3 nlepodzlelnych czqéclach skarbu Ferietwe , prrez u4yodrgbnienie
wlesnoáci por:ezegélnyctr ioxatl .

Rada jednogfuÉnle:powzigla Ut,hwalp Nr XliVl2gT/g-fl w sBrÉwie wyratenjÉ ¡üi¡dy Rá
znlesienre w*pétw+a'no*ci nrerucnomo$er srqarbu pansh¡/a r Gminy Jecrrze]ów przez
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wyodrebienie wiasnosci poszczegóinych toraii .

/ Uchwala Nr XLIV/298/98 w zaQczenlu do protokotu / .

Ari.l/t Klerownlk Wydziefu Budownlctwa , Urbanirtyiri iArehitektury zepoznei

z treiclq uchwely " Wyfaánll, te zmleny záwarte w wfw uchwele dotyczq czqicl

nleruchomoScl , pol,oioneJ w Jgdrzefowle przy ul.BygaslÉrklego , sttnowl4ceJ

wfernolé P.Wlertawe Réwnlcklego .

Obecnle dzlalka ta pzeznaczona jest pod rolnictwo , po wprowadzeniu zmian . teren ten

zamiena pneznaczyó, sie pod zabudowq mieszkaniowq jednorodzinnq

Radny W.Kuímien: kto pokrywa . koszty kazdej zmiany ?

Pan Treliñsfti: ustawa méwi . 2e koszty zmian planu miejscowego pokrywa budiet gminy

Koszt pojedynczej zmrany wynosi olrolo 1.00ü.-z+.

Radny W.Poczqty : Pan Leksa wptqpil poprzednio o dokonanie zmrany przeznaczenia

dzta|ld . polrc2onej ohók dziaikt . o ktérej méwrmy. Poprzednia Raea nie wyi'azila na to

l ¡ .1 ¡d r ¡  Tara t r  fa r r  l r rd  ñ t? . j ! t r ta ¡ ' .? r , ¡ ' ¡ r ¡  n ¡  n : rk  ré ¡ f  rn*a i .á  ¡  i r r ¡ i ¡ ' ,  f ra  t? ia ¡ / - ,k ¡ t , r ^ ¡=r , !d  j=a¡= t  r t != r ¡ - t r r¿ u u r _ a t  ¡  ú ¡ ú ¡ t  L E ¡ ¡  u t ¡  v i L n L t  i g r r a u ¡ i t  ¡ i ü  v o ! i \  r = i - ñ r ! J ' J ! J J L  |  | J t r v  r L ,  ¿ d l r r v f t v Y l u r r L  i  u r u G  r r r s r r r r

znrieniú Frzeznáczenie dziaifii sasiedniej .

Fan Treiinski: dzia+xÉ P Lei{sy j+st dzraikA firrylegaja_ea, etü dziá+k! P Róvwrickiego

Uchwaia Rady ftJiejskie; w sprawte doxcnanra zmlan na dralce F.Lersy Dyi€ ,iiru
podeJmowana , obecnie pe'dj*te cü luz st*se'wne czynno$ci w cslu riake nenra iycn rrntEn

Rada powziqta 21 glosamt za . 1 glosie przeciw /Radny W Kuémierz I i 1 gtosie

vretrzymu¡á.Fyffi sie ueiiwa+É i',¡r xlivi2gÉ198 w g¡rawie przysiaprenr¡ ci¡ 5-orud-duenin

zrnlan cze$ci mielscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrrennegc mrasta
jedrzejów "
,/ UciT¡ra+a Nr XLlViZ98!.9P.' *t za+aczeñtu clo nrctclrciu I .

Ad.l5 P.Skerbnlk zapozna'la z wA,v uchwatq .WyJaónlta . áe aptate Froiongacv!*a

wprowedzlla ustswa z ¡inia 29 slerpnla 18SIr. " OrdynecJa podatkowa " .

fipiaia ia bqdzie doffez-i= ¡roeiaikéw . kiére ¡iiánnw¡a_ doehoff grniny '-=z!ii pe 'llatku erd

nleruchomo$ei , pódátKu r+irrÉEo óráz püdttku oa srür1ków trar]spor'towye ir

CB+atñ prolongacyjna zoh+wiary.vváó bredzie w Fr-yFáditu odraezeñia tetfi ir lL¡ BiatnoÉei

pcelatku lun roztotenta iegc irratno*cr na rat!'
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P.Srarbnir poinformowata , 2e Zanqd Miejski zaproponowat optatg prolonagacyjnq.

w wysokoéci 500é stawki odsetek za anAokq , ogl'oszorrych pzez Ministra Finansów

w Dzienniku Urzedowym " Monitor Polski ".

Radny W.Ku9mien : zarzqdzenie to nalely pprqyjqé z bólem serca Je$li ktoé arraca sig

o rozlolenie na raty , czy tel o odroczenie termlnu platno5ci . to znaczy . 2e sytuacja

finansowa go do tego zmusila .

Rada powziq{a 16 glosami za , przy 3 glosach przeciw i 4 gtosach wstrzymujqcych siq

iJchwalg Nr XLlVi299/98 w sprawie wprowadzenia oplaty prolongacyjnej na terenie miasta

i gminy Jqdrzejów .

/ Uchwala Nr XLIV/299/98 w zataczeniu do protokoh¡ / ,

4d.16 Rada powzlg*a 22 glosami za , przy 1 glrosie wstrzymuJqcym slg , glosów

przeciw nie bylo , uchwaQ tr XLlv/300/98 w sprawie zmlany uchwaly I{r

XXXVI/234197 z dnle 3 llpca 1997r. Rady MiejskieJ w Jgdrzejowie w sprawle powotanta

Rady iladzorczej SZPOZ w Jgdrzejowie .

I Uchwa*a Hr XLIV/300lgg w zalqczeniu do protokotu /.

4d.17 Kierownik Oérodka Pomocy Spotecznej w Jgdrzejowie zapoznala ze
zmlanaml , wymagaJqcyml wprowadzenla do statutu OpS .

Wyjasnila , 2e zmiany spowodowane sa yrymogarni . które na:zucala OPS opreke nad
03obaffi niezrównowaionymi psychicrnie .

Zmiany te wyn¡kálq z ustawy o pomóey spo+eezRci araz ustáwy o oeilronre zclrowr¿
psychicznego .

Rada jednogloSnie powziela Uchwaie Nr XLIV/301/98 w sprawie wprowadzenia zmian clo
statutu Oérodka Pomocy Spolecznej

/ Uchwala Nr XLlVl301/98 w sprawie wprowadzenia zmian do stafutu Oérodka Pornocv
Spoiecznel w zakczeniu dq protokoh_r /
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Ao.i8 Dyrektor ttiiejskiej i Gminne! Bibiioteri Pubiicznej w.lgtirzelowie

zapozneh z Froponowanyml zmlanaml do 3bü¡tn blbllotekl .

Wvja$niia . 2e zmianv te wyrikaja ze zmiany usiawy o bibiioiekach

Rada Jednoglo*nle powzlqla Uchwalq Nr XLIV/30U98 w sprawle zmlan w Statucie Mie¡skie¡

i Gminnej Biblioteki Publicznej w Jqdrzejowie .

/ Ucfwata Nr XLIV/30?198 w sprawle zmlan w Statucie Mlelsklel i Gminnel Biblioteld

Publicznej w zahczeniu do protokotu I

Ad.lg ta wstqple sekretarz obrad odezytal proJekt uchwaly .

Radny M.Gajewski: myÉlq , 2e gry nadaje siq nannry ulicom . to nalelatoby zapytaé

mieszkaÉców , co oni maJq_ na ten temat do powredzenia .

Nalezaloby wptepió do czlonków Spóldzielni " Szansa '' , by rnogli sie na ten temat

wypowredzieé

P¡'ngzc -áhrr  ¡ ¡ah¡. t !áJt :  fg!  n¡é nn¡ lc i ¡ r :nr¡¡aÉ iacfar t r  za f r ¡*  =hl¡  ¡ , r ihr¡ . f ¡ .  cra i ¡ ,  fa i  ¡nrrr ¡ ¡ ¡aI  r u r ¿ ! '  .  ' r l r l  u r - . t ' Y Y ü r t  r l r j  r r t ü  l J v u t i i a ¡ v i t ú L  L ¡ ü - L E ¡ ¡ i  ¿ - ¿ ¡  i ¡ i i i  . 1 l a i :  L t ! ¡ ; j l i i i  - : . ! E  V l  i " - j  ? i j i . : V Y i C

spotkanie rnieszkarl,-:óW csle,Jla . by m,:gli wyÉOwie'J¡ieÉ sre .;a{;hca n¡¡¡r¡i uii,;= . ta¡¡

gdzte ff i iesrkaia

Frotestule Í]rzectwl{o te¡ uchwale .

Fgnl -€ekrefa-rz .sFfáwa tá byia kcnsultawana ¡ rnieszka*earni r-jsie{iia . lt roku ui:iegiyrn

züstalo wptc:r:w'Éne ÉtsifiL1 iio íiiifli¡ta¡ic-iw fisi+di¡ S¡aR:¡ ' ah.í,nly¡:c.,vieii¡i+i; ii+

w sprawie nadania nazw na tym osiedlu . Do dnia dzisiejszego nie otrzymanc zadnel

üdpoweclzi od mieszfañcéw osiedia

Dlaezege' lest tak piirlá pótt'zehá nadrniá na¡¡{ rra tym osiectlu ?

Otóz ludzie . ftérzy tam mieszktjñ i prowadrq d¡lafaln,:-rr g,rspodareza nie fiogi otrzyri;ai

nume!'u $taty-etycznego , ¡]oniewai w srsty-ctyce osiedle " s¡ansa 
' 
ni* ñguruie

Pañstwo mieti mo2liwo$ó wypowiedzenia sie w tej sprawie na Komisiach , nie pacl{y jeclnai<

ze strony radnych tadne propozycje

Pan¡ fvlere.qr¡5.itqa . w 1996r hyfy juu w tej sprawe prowadrerilÉ ro¡inowy z Fanem

Gahzenrslq!m

Rozmawtaiam i prosl+am F Gatczewskiega aby porCIzrnawtat a fym z mleszkancaml

cstedla Spct[anle ste cdii i,r+ =le nlr ust,Sic!.lo koilfretnyln na¡¡; uiic
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Radny M.Gajewski : rozmawiaiem z P.Galczewskim , który nic nie wiedzial , o tym ,le

bqde nadawane nazwy ulicom Nic siq nie stanie , je6li sprawa ta zostanie rozpatrzona na

nastqpnej sesji ,Proszq o ponowne rozpatzenie wniosku i podjqcie decyzji na nastqpnej

sesli .

Radny W,KuÉmien; nic siq nie stanie , je$li rozpatrzymy tg sprawq na nastqpnej sesji .

Naletatoby w tej sytuacji odsunqé te nazwy zaproponowane w uchwale i byó mote

naletaüoby ulice te nazwaé historycznie .

Radny J.Hatys. sktadam wniosek , aby sprawg tq zdjqé z tel sesli . Nale2y zrobió

zebranie z mieszkañcami , aby mogli siq wypowiedzieó .

Radca prawny. ani Rada , ani Zarzqd nie ma uprawnieri , abyzorganizowaó spotkanie

z mieszkarlcami . Spotkanie to powinien zorganizowaé Zana.d Spóldzielni " Szansa " .

Radny M.Gajewski : rozmawiatem z Panem Gatczewskim , który mówit . 2e iudzie sami

chca- podaé proporycje nazw uiic .Jeszcze raz proszq o rozpatrzenie te1 sprawy na

nastqpniej sesji .

W daiszel czqsci cbraC pr¿,t5fapi3nc do gtrrsowania ¡':ad wnicskiem zgicszonym 3r¿sz

radneoo ;\4 Galewskiego cfez faüilegc ..t Hatysa

Rada w .diod¡e glosowar:'¿ i 17 ;i¡90tr/ za , 6 wstizyi:-,tjacyclr si+ , gi'isüw i:irec,"¡ nie irVici

postan0lilrre ooroczyc do nasieiln8i $qsjr pocjecie d*cyzii 3 i;/trr sarnyiny i;c;:w'3iv Raci;

Mielskrej w sprawle nadanra nazlly r¡i icom na Osieclu Mtoczrezowel Snoidzteinl i-;onrów

*lecne r,1c¡lilnyclt " $zansa "

Ad.19a Rada powziqta 22 giasami za , przy 1 giasie wstrzymujqcym sig . gtosów

przeciw nle byno , Uchwalq Hr XLlVl303í98 w sprawie ¿awarcia porozumienia

komunalnego z Gminq Kieice o wspóldzia*ania w zakresie funkcjonowania lzby

lffytrzeÉwieú w Kielcach . i Uchwak Nr XLIV/303/98 w zalqczeniu do protokotu /.

Ad.20 Sprawozdanie z c¡ziatalnoéci Sejmiku Samorzqdowego Województwa

Kieleckiego zl 'oÉyt radny - delegat do Sejmiku l/tJ.Segieta .

SpfawqZdanie tg dqtyezyiA EZnqlnrstw? , A W SleZegOinAsei W-vpo$a¿enia sz!{o+

r tJ D raccwnle'nie rnetowe

ln fnrr¡n:n¡  z t  At i t ' r= innó¿-r  Sairr r r r i ¡  Qrrnnrz:r {nrrrsnn lÁinr¡ : r r ¡Á¡{zh¡¡2 ¡ ( - l ¡?¡+1t ' t r ¡ :  f ie t  7}at2] li i i i s , : " * ! i q  ¿  u ¿ l g i q i i i W v v , v e ¡ ' i ¡ t ' 1 9  * i . i i i i ! ' i ¿ g i r i i ! ' i r v : j s -  i i ' e j L t i u * Á ! t t s  Y -  4 " - " v r ¡ - J

Br¿y;gfa
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W daiszej czqóci sesji , Sekretar¿ obrad ooczytai pismo Kierownika Urzgdu Rejonowego -

Juliana Barana . dotyczqce wystqpienia Radnego St.Bararlskiego na sesjiw dniu

12 marca 1998r. oraz wniosku o oü¡votanie Pani H.Seweryn ze stanowiska Kierownika

ReJonowego Uzgdu Pracy w JqdrzeJowle .

Radny St.Barañski : zanuty wobec Kierownika Rejonowego Urzedu Pracy dotyczyly

nastqpujqcych zeczy:
- pobierania przez Kierownika Rejonowego Uzedu Pracy za$wiadczeñ .
- na jakiej podstawle P Seweryn co drugi dzterl przyJmowala osoby ,
- za$wiadczeñ chorobowych ,
- szkoleñ .

Mnie ta odpowied2 nie zadowala . wyja$nienie nie jest petne.

Radny G.Siewíorek : jaka jest stopa bezrobocia w naszej gminie ?

Na ten temat powinniÉmy mieó dane od kcmisji d1s lagodzenia bezi'obocia

Pzewodnicz4cy Rady.' na nastepniej sesji ztob¡my sprawozdanie ztel komisji iudzieilmy

odpowiedzi na to pytanie

4d.21

Na wstepie glos zabral Burmrstrz M.Gract .

Burmistrz ' mówi sle ze w grninie lest bagno !¡S dniach ad?7 mala do 30 lipca '1997r

ociby*a siq w Urzgdzie kci'rt¡rieksowa kontroia , po Kórej nie ma zacirryci: zaieceÉ

Od dluzszego czasu mówr sie réwnret . z.e Graci lest w róznych snóikach

Céwiadczam publicznie , 2e nie naie2alem i nie nale2e do 2adnej spolKi

Nie jest równie2 prawda . ze szukam pracy w Rejonie Dróg Publicznych

Chctalem te sprawy wy¡a$niaó , ponrewá2 ostatnro szefta sre na te temáty piotlc

Mówi sie takte , 2e bud2et gminy jest zly .Dochody grrniny w budtecie stanowia kwote 237

mlC zt I starych | 7a clwa miesiÉce - styczen i iuty 1 998r. clochoctv $¡,fics ru 47 mld zi i

starych / . co stanowi 17 .940¡6 rocznego dochodu

Nastepnie Burmistrz poinfoi'mowai i'adnych o swojej '*nzycie w Niemczech

Burmistn chclalem no:nformowaf. . te !:iv_lem W dnlach Crd trOniedltalk\) elc platKU w

Niemczech

Pnf l l^  Zec- fcan nnhrÉt ¡  r { t r ¡ ia cñrar^^,  : r infarc.cnr le j r r  mnia c:nzané, ln iaI  v r - r u ¿ s r  t r J V V  l / v l l t t L .  ! - r Y v t ( - ' . - - i l ¡ É r c t I  ¿ u i r i ¿ v i u . = i j ; t ú ¡ t  i i i i i i L . : ' ¿ L ¿ - g v i i i i -

Po Ftetwsze to sprawa cic,,l¡cza,-:a cloprowadzenr¡ gazu clo Jgtlrze¡cwa Fcdleie zostaiy

uzgoclntenia . aby gazae !¡g zcsta+ szyhctej dóDro.¡¡ad¡ony
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Drugi temat , na ktéry zwrócilem uwagg dotyczyl spalania émieci .

U nas jest wysypisko émieci , inne gminy o6cienne go nie maja- . Jest mozliwo$ó , aby taka-

spalarniq Smieciwybudowaé . nie tylko dla nas , ale równiet dla gmin o$ciennych

Te d¡vie fizecry glównie mnle lnteresowa{y I na te tematy prowadzilrem rozmowy . Firma ,

z którq rozmawiakm jest zgodna , aby wejéó z namiw spólkq z Joint Venture .

W dalszej czq$ci obrad udzielono odpowiedzi na wnioski i interpelacje zg{oszone przez

radnych w pierti/szym dniu sesjl .

Odpowiedzi na interpelacje :

{ierownik Wtu Organizacyjnego i Spraw Obyratel*kich udzielita odpowiedzi na zapytanie

radnego W.Ku$mieza . dotyczqce przy1qcia rodziny z Kazachstanu

P stawecka : wyja$ni*a , 2e Zanqd Miejski posiada ofertq P Reginy Szatkowskiej z synem ,

bqdqcej z zawodu pielqgniarkq.

P.Stawecka w dniu 5 marca l99Sr.wystosowano do tej osoby pismo z zapytaniem , czy Jest

zainteresowana nasza oferta . Obecnie czekamy na odpowred2 JeSli bgdzie pozytywna to

DodeJ mremy daisze decyzje

Nastepie odpowiedzi udzielit Kierownik W-iu Komunikaclr :

- zafatanre dziur na drodze w miejscowoSc¡ Przaslaw / wniosei< radnego St"BaransKteEo / -

jest tc clroga wolewódzl(a , wnio$ek zc¡te{ i}rzeKazany clc DODP w Kielcach ,

'zoJecre oanoc¡ry,-rer orogt L-7 przez Lyea(-rury cto Kawecryna lwnroser scit lta

St.Michatskiego / - droga wojewódzka , wnrcsek przekazano do DODP w Ktelcach .

= zawy¡one potrocza przy drogach / wniece!{ p Saryiskiego I = wniesef w te1 spráwie zosiai

1u2 wczeÉnre1 skierowañy clo Zerzaciu Drog .

- dute rLbytiti nawie¡relini *a drcdre v.Jüjev",ó,jzki*; F=7 3iu*=G,:¡na / wniriseh

P Jawor3ktega i - w!,:ltapigne w te; silra'¡fle rosta+L,.;ui wcze.+nt+j sl{ierowaRe clo DOD!; ,..^¡

Kielcach .

- i 'emont drogi w Chorzewle - remont ten nia sig c'dbyC wspólnie z Urzgdern Województim

- przeprowadzenie przetargów na remonty drog / wniosek radnego W.KuSmierza I -

24 luteao 't99Br w llrte.rltie Woiewóclzkim mial sie oclhvó nrrelarct na remontu driirg -  -  - ' - ! - ' - - -  -  - - t - '

wolewódekich . Z uwagi na to . 2e hy¡o mate Eainteresowsnte przetafg ten nte dü'¡zer,11 (iü

situtKu " Natorfiiast B Fwehnra br. oclhecl¿ sie przetárgi ná rernónry dróg gmtnrtycfr

= fle wykoRany reinúni ürcgi grninne¡ r+ Zaga¡u i wrlioseh r=adnego R.MatusiKa i - j*si

-lwaranc1á wyxbn*wcy ná rernont tei i¡cijr
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- oczvszczenie orogi w iasionnie na zakrecie i zapytanie radnel W.Marcinkovrnkiej l -

DODP w Kieicach ma to robiú , bqdfemy w kor¡takcie iest to droga kraJowa
- znak infornnacyjny " Kielce " na u!.Kilirlskiego iw F.ynku I pytanie radnego Cz.Olszaka /.

w rolcu ubieglym by*a udzlelana odpowtedf w teJ sprawte Dnla 24 lutego 98r wnlosetr

ponownie przekazany zostal do Urzedu WoJewódzklego . Do dnia dzlsielszego nle rnsrny

w tej sprawie odpowiedzi .

W dalszej czq5ci obrad odpowiedzi udzielil Kierownik Wydzialu ITIOS :

- zastolna na ul.Okrzei / wniosek radnego M.Skrrypca 1 - zagtoiny . dziury beda_

remorüowane w okresle wlosennyrn . Frretarg na remonty wygrala Flrma Wojtrans .

Po Swietach zostanq rozpoczqte prace .
- modemlzacJa ul 11 Llstopada / wnlosek radnego W Seglety / - oclpowleclzl ucfzlelil

Dyrektot'DODP w Kielcach w pierwsrym dniu sesji . podczas cmay*iania spía!?

dotyczacych komunikacji na terenle miasta i gminy

OdncÉnte ¡¡inlcs{u racineqe L J Ku*mierza elotycza-cege ..13,:i.,niska ánlect w Pctclqi-l lnilei*m
,: tlpowie iili u d¡i* lii Hie rar,vni h wys,vpis ka - F¡ n,i. R u = i,i,:i+-; h:

WyjaÉrrit Íe ',ry ubreglyrn tygodniu na vrnrsy.crslru Érnrecr rñtara rnrelece ocl gocl¡rity 12j c+
.l3s awariá i tiva tx,Jfe re*frtr dymu un+*tiy gi* w g+*Eifiaci: i-r+L-1óju,f,nlüL4ryeil

Polnforñü*'¡i , te ná wygypisku Éffi iÉei n¡É mÉ nic tahiege .;at r¡;aianie üpüri . C:* nie

ttkiegcl ñle wi-d¡tai a na terefite wyÉyF{sr{a iest L1ofi¡iennie

Radny W KuÉmten . v'tldziaiern osobi$cre w nocy dyrny . Frosze rni to wylainió ?

P,Rosof:v¡slii ' ja ur llocy Zadnye n dvrtüw r-:re w!(tzraler,: "i'ylf ,r tyle m¡aleffi y/ tÉj 'ruiar¡ri*

do powreozenta

Radny Si.Eara¡isAi .' Kcmisja Rewiryjns t,yk na kontr,:li na wys'ypisku Émreci *yry r i+¡
gtrony zal+cenla , ahv usunae gruu r Fryry hetonou¡e znajdutais ste na wleyFlskl: Nle

zosta{lo to wvwezione ale zasvpane

Diuga ií i iawá düry' 'cry i--ÉgiÉgacli Kieely Fan zac¡ni= :ri*i:r,vaÉ Émieci ? Spychanr*

$pychern ntczego nre rozwiq¡e .

P.FQ'sob!ry.slri jesl! chorlz! o segregacle te dysponuje fa[turam!za r-r!:rregly rq[
Fan prrylecn¡t tvlko raz na '{or'}trcle Fksfiloatacja ,!ry}Éynt=Ka üclf-¡ywa sie prawrct+,0,.v,1

E ie rn enly re lcn*,,te ¡ostáry Eo K rus¡o ne te f e n r.t¡/=r/t-rl-= k e ¡; s tat ut'*a r Clon.¡
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W Oaiszej czgsci obracl g+'os zabrai Burmisirz - M.GraO , lrtér.v udzieii+ oclpowredzi na

inieryeiacjq radnego W KU$mierza , odnoúnle spotÍania z pracownikami Prze,:tsielriorstwa

Handlowo-Ustugowego .

Burmistn: obecnie sq- prowadzone rózffiowy z najemcami stoisk handlowyeh w Domu

Handlowym . Pracov*ricy PHU zgltosili swoje própozyc¡e odno$nle dalszego tunkcjónowtniü

Przedsqbi rstwa Han dlowo-Ushr gowe go o raz p rzedstawili koncepcj e za gospo da rowania

PHU .

W tg Srodp , Zarzqd ustosunkuje siq w tej sprawre

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady poinformowal o odby$m w Warszawre spotkanru

Spoiecznych Komitetów w sprawie telefonizacji wsi . w którym bral udziat .

WyJaSni+ . 2e Jeáll chodzi o tefefonizacJq kleleckq , to opófnien{a sq bardzo duze TPS

przezilacza tylfo na telefonrzacje siedmiu gmin 50 rfild z+ I starych / . Ratorii;ast xtszt

telefonizacji wynosió bedzie 'f 00 mld zl I starych I

Polnfürmowal ze pc Pcililii-aiiiu aneKsu dc urn0v+'i',islepnej pc 2'J l&!."si,i:¡ ¡!'

¡  ¡ . r ¡ \ r / 5 i a ñ i ¡ ¡  t ñ , - . { i ¡  t : *  i s n  É i É i É r n  T ¡ r l ¿ l ¡ ¡ f * 1 ¡ ¡ ¡ t i i ¿ ¡ , - i :  * ¡ r i c i ¡ :  t { , * . f i ¡ r * n e r r r a  i : ¡ : i ¡ , ¡ , = ¡ ' - i  k : ¡ ¡ , * , i ¡ 5
| 9 ' l j ' J ¿ r - . I | | ¡ J ¿ r . | v ! - { ! ¡ ! ! ! ! - i : . - ' ! . - : ¡ . 1 - . J : ! ! r J l L . ! 1 r - , | | ¡ U r t l f t ' l ! - . l ¿ t i V ! . J f t c { L | V l I l | g |

Dú Züüü r*iru sYstÉfi mit bvi. ¿¿it':r1ezirlv .

zegtattÉ,;-!1y t urr,ru o*au**n, ncnlÉ'¡ra2 anoon'* I  ugtawa- grntna nte rna ctl lwrszlu

¡a lRr r " r ' r " , ' ,u * .u ¡ ¡eó  ie ie fnn¡ la ,^ i ¡  ne inm¡aqf  Te leknmr  Í 'u ra f rz r *haA nr l  naq n iAnr i r i : / v

A¡d.22

R.adnv W.K.usm:en . w pianie Lri 'zestrzennym zagospodarowania terenu ¡osr u fnnte tei 'en .

któ ry nle il izÉu* duj e za h u f L1'..,,y

Powstai tam lednak budynek r otwarty zostal bar

Ciekawy* ;estern , ,¡aF. i i  -qi? Siaiü . f ic 'r4,dai pr.lr.rrui=;tir ltt : iÉr-z-*da¿ p,ws .r=-fI,+ :i. i

hudowe budyn[u

Cz-v nym to na Zarzadzre t t\! iez nle ? Prosze . any na nastepne1 sesjt to wyiasnró

Pan Treiingki - Kierownik 
"l.l'ydzra'-h 

BUiA i,ty.¡asnii ¡e 'jiivh-í znai narovi-c1..': ','..!ieicrii+ia

ohreirtr¡ rnónll¡v rlclzielió acinowiecizt na tadane nfianle' ' ' - ; ¡ " - ¡  - - - '  - - " -  r ! - - " ' -

F-ad:'ly irv lquÉmre,'z po¡nfcfmowSt . ze o=oba . o l(.lüia -lu incd¡r nSZgv.vE 5rÉ i¡Jc-.,

Eurntstrr zñárny ñáM¡úrsKi..¡ te¡ a*chy , á wiee Rt',r*¡e ¡e Flai''r Trelt¡tskl prr.illuiuje sprat^re

i iLdziei i  tr1¡ie;nu o'Spowied¡i na r iastFpnej sesj i  iub pizT* i i .r j i -r; i iÉ¡ej , ikaz¡r , , :É,; h+':1zie Fan.-
w iiize'-lzie
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W daiszej czgéci obrad Przewodniczqcy Rady zaproponowai , aby zastanowió sig nad

sprawa. dotyczqcqwyplat diet dla radnych oraz podawania wylywrenia

Pnewodniczqcy Rady.' prasa jest dla nas bardzo nieprzychylna .

Napfyng{y ostatnio wnioski , czy my prawidtowo robimy to , 2e na sesjach i komisjach

otrzymujemy jedzenie ?

Jest w tej sprawie ucfrwala z poprzedniej rady . która mówi . 2e radnym wyplaca sig diety

i powyZej 3godz. podaje siq posilek cieply i zimny .

Co 0atej w tej sprawie robimy , co FaÉstwo o tyrn my*iq ?

Co mamy teraz robió ?

Czy prawidlowe jest to 2e bierzemy diety i rywrmy srq ?

Radnv W.Poczqty.' jesli kogoé khrje , ze je sie kanapki . to bytbym za zostawieniem tvlko

kawy , herbaty , cytryn , cukru , a zabraniem kanapek .

Radny Sf.Earañski . jako Komisja Rewrzy¡na zajmowaliSmy siq ta spraw1. Nie byl'o

podstaw prawnych do tego , aby to zmieniaó . poniewa2 jest w tej sprawie uchwala Rady

Miejskiej

Czy my zrezygnuJemy czy tei rrie , to lesi naszá sprawa

Nie wiern , czy jest seils to zniie¡iaó ?

Ja ,1at<o przewodniczaiy Kcmisji Rewrzy¡ne1 ,lestem za tym , aby nie zm¡entaó te1 sprav4i

Radny W.Kusmien. 1eéii Regionatna izba Oorachuni<owa ,lako organ xontroiuracy .

sprawclzajEC co roku lrucltet , irie lcw'est!,in,;ivaic ie¡ sprawy , tc, nie ina ¡;cdsiuve , alry

rnanwif sre . ze naouzywairsmv $rocirów

P.Sekretarz porrtfoi'mowai¿ . 2e kriszt wyz'ywreíl¡a na jeüna. sesje wynosi 3-4 t¡irl zt

I Sta,rycf1 /

Frzeworin;¿.1cv fr;o-y f+^¿urltem wlec r-d iedii¡ulerny nüsza ucn,,^Jaie ü¡y tEK ?

fi,¿dn; u¡naii , te tüh

Radny G.Stewtoreft cry wradcrno Jest có5 iliiej i Surrrlstrzu ?

Pnewodniczqcy Rady. Burmisirz lest na zwoinienru lekarskim do konca kwretnia .

Ja jako pracodawca , prowaclziiem rozmcwy z Burmistrzem i wszysikc wskazy,rraio na io

2e Burmrstrz wróci do pracy

Talq sie jednatr nre staia Twrrlnienie jest za Szf¡ltala Weiewódzkiego w Klelcach . Cz,l i i

oznacza to . ze Bui-mistrz nadai choruJe .

Racin 'V K Marctnkow'shr  w r . r ies iacu mArcu b i  f - i rZet js táwú Rárr1 Par¡  : ¡ : ¡a 'we ¡nforrF¡u j  ác

te ild 1 . cry tel 2 nlaica 3rrrni'iirz wráúá d{i praary
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JeSii daie,¡ bgdzie chorowai, io byia propozycja , aby Burmistrz zr,oryt rezygancjg "

Chciatbym usfizeó odpowiedf , jak dtugo stan taki bedzie Btnta+ ?

Cry ma Pan koncepcje , czy ter bedziemy czek'aó do koñca kadencli ?

Radna W.Marcinkovwka , polnformowala , te w gazecie ukazal sie ártyku+ , te

W-ce Frzewodnlczaca RaQ Mlejskle¡ postawrla na sesjlwnlosek o püü^ryhzenie

wynagrodzenia dla Zastqpcy Burmistza .

Nastqpnie radna zapoznata z pismem . lrtóre zostalo w tej sprawre pzeslane do redakcji

gazety . Písmo to nie jest podpisane .

Radny Sf.Barañsftt: bylem u Burmistrza i rozmawialem z nim . M$li . jego byty za tym ,

aby powróció do prdcy. Powiedzial mi , 2e je$li lekarz prowadzqcy nie bedzie stawal na

przeszkodzie . to prqldzie do pracy .

Na popzedniq sesjg mlal siq zJavüó Jadnalc tego nie zrobil Jak teraz wyglqda sftuacja :

ftadny W.Poczqtv.' naietatoby poprosió F.tyska . aby o|rreÉlil sre . czy mo2e OrzyjÉó do

pracy ? Jesli mo2e chodzió . to niech Pan go zawezwie . aby sie okreili l na pi$mie . co elaiej

za,rnle!-ra rchió ?

i i¿¡eZaíCC:,, Spf A,¡,,e le Zarnf naé Nre Wrem ¡.7g t1?_, S-ÁSjt il lzy UClZleiai.' i i l-¡ .:OSCiUtOfiU¡ll nle

,;ú¡roiaÉ Bi¡rmistrz¡ .
t ) - + t t t + 4 * j  .  ñ - 4 .  * , - l - - - ¡ -  i 4  ¡ * * . . - L  e 4 l * . . - É  A ¡ * - - l - - - . . - ^ L í !  ^ ¡ ^ L . .
F !  f  P n l r  f i  t . r t t  t H t  r t  F u ,  t t !  i  :  i r i a ¡ i i ,  a i  É i i i t i l . - i F . : ¡  l i n j ú f { L } f  ü = L j l _ ¡ vr  r u u f  r r ! , i t { t  i i i u L u ¡ { . J J

Burnnrsirza wyh#arzYta sie cd sannych radnych . Nre *:oga sant rainr ncwic . ?e
!*Y UiZ€elZie jCgt. lñü *Agn+; nic r i i€ rT:úI ia Zált iv i . i i  Nie fale4* z iy i" i  i i rzesALlZa. i

Na p*gigc¡renru Zai'zae¡u -lgütlil ie ¡ ,.isi¡vv..r r tnflti.EadEi* tvÍiÉ{.'>rvi;É¡*r,'L--hir'-.., ',,iaz{i

F.SekreiarziZ-cy Burmistrza " VViadza Przewocnrczacego Rady Mrelsrre¡ ogranicza sie

3J1ks do zorganizcwania ses¡i

Trudno lest podlaó ciecyzle w te¡ sprawre i i¡ lozna odwoiaó Burmrsti 'za w kaidel chwrlr aie

rgo'3rtie r proeedura ,\¡l,¡ ina Bowolaf C;ug,--gu Zist*.n': i* 3u¡¡i isttz¡ , i i :,::t i la iü¿itt. j inj i=t

z Fanem lyskiem odnoÉnle rezygancji

Na mnie zpadala gromy w te1 sprawre . a¡e nre mam zamraru brac caiei oclpowredzra¡noic¡

*a srehie . Razem wftirali$niy Burfirctrta ,27 giosy hy{y za . rareR: usiaiaiiámy

wynagrocizenie . a tera¿ \4¡suystiterflu test wrrtiry .swrerczynsrti Zbiria sle segjá c udzteier.ie

ah,solutqrlum ¡ nalezy paitjac decyzje
Radnv W.Ru.ÉmterE ' [TCi i lie ¡-na chcrcwa': rir r.lteuy cto nai . aie do iek¡i-¿a Musrnil+

r-l¡nai i*{li?cro',^,'ge tg rlniif'{i|;e !^"¡ldr-;einie eh+¡cbÉ r?te ilc¡,{ais n;l tr-; abi Eurmlstl:
'iF.i | ¡wawai gs/*j..i fi;rr h,-; *

iako rada nte rn'arny ntc w tej snrawe dc irawis{lzenta .
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Nikt nie pnewidzial , 2e Burmistn bqdzie chorowat. Wydaje mi sig , ze by+oby to naszym

niewypalem

Radna J.Szreniawa.' do lrogo ten anonim vrylynql , cry do Rady . cry tez do Pana

Paewodniczqcego ?

Radna W.Marcinkowska: redaktor gazety przystata mi ten list.

R.adny W.Segleta.'czy my w tej ctnMli nie robimy Burmistrzowr n'zywdy Pan Koniecryn -

ski publicznre nazwal Burmlstrza.

Czy lest to prawda , 2e Burmistrz w chorobie podpisule liste otrecnoáci oraz dokumenty ?

Radny G.Slewiorek .' Podpis pod artukulem Jest " oburzony czytelnik " . Nie wladomc , kto to

napisat. W prasie iol(alneJ np. 'S.l.owre " niejeclnokroffiie uka4ftva{y sie takle artyl{uly . Jest

artkrtl zanvtanra in nnwinna fez hvó nrinnu¡icriÍ

Ostatnlo nl e uzyslruj e my konkrehrych o dpowledzl

Ostatnie wy,nowied¡i Burmigtna t-y*ka vwkazuja na to . iÉ ioc sre drte¡e w Urzedzre . Nre

mamy Ladnel informacji . mamy tylko pogicslri . które opierala sie na pewnych faktach
ftarlno tA/ t\ta*tnkowska : list ten iiaiiisal ktcÉ z radnvch .L f r t r r u Y t L ! t \ g  -  ¡ l o l  l v t l  l : ü .

naony VT Kusmierz pamretam ze taKa wypowredl'oyk na sesi¡

,?e,l l l¡ E,{"r--,, iíüi. , jziwie tle diair*¡u :+rr i]Étl i teg,: wsfy,i i.: i= i ir i!,,: si+ . fe i; P;i::

zgiosrfa taKt wnrosel(

liwa2am ze naiezv sie to za Drate w claou rycn 5 m-cv iesier¡ czionriem Zarzaau
'  r . r i ¡ { = *  , " i ' ¡  . . ' : . i 1 . -  : - + ¡ t  * * s + ' . ¡  ¡ l - = -  r + L . - & ^ , i ¡ = * i - -  n + / + - .  ' . r , - + Á : - ^ . .  s r * - ¡ , -;  vyru¿-F jár. ! ts:=rE,trrrf]rr* Ci '¡ Zai-airvigl ia i"che í:, ,r l iü i i  ' .vi-: :  r wy'gófcwafie na f i i ias'rü

-le-trz+i '- iw

Piot¡c¡ . anYriry ¿aws7e !ry i)!'asie sie 11e tayyiaja .

P - r 1 ñ z  P  i " ¡ , , - t  r ¡ - . ¿ - :  .  : l É  r F i ñ t ñ +  ? i ,  h t ¡ ¡ ' i  ? - . A + , t r a i , \ i *  i i :  t r i * Á i  r . + É i ,  -  - i ó  i i * F á .  + J r '  + , ; r :  i ; t j -
, r l r J i i i l u +  - . J - f ' - j U U l ¡ l . - .  f l i r -  i i r r - r ¿ j i d  ! u  i - , Y r L r  i i - r ¿ f t d ¿ Y ' - - .  i i á : : i ¡ : E j  - 1 f  r - :  d  Í ¡ i t r  

' ' J Y L t r - - l Y ' J , - ¡ ; *  
i - ; Y l - j  i v i f

zaprcgzorf icn iudzl

i ? , f . i / ¡ l , f  i ¡ f  n i - r J a j ,  j  n i  t 1 Á r -  r , r - : é i i r ^ r r  : r a +  t i ' { : É  5 ¡  r ¡ t ¡ i  ? r r i  : ; l : - ; :  j  
t 1 . . ; ; r y \ t k i ;  ¡ A i é C I  S ¡ h ¡ ; U ' o V ; ; i ; ¿F t U r t r ¡ . t  i l i g ? r ' L ,  i ü l g L : i r l r L -  j r - j -  ! s : \ i 1 -  .  g L -  i ¡ r ! ¡ ! ¡ ¡ g  | i : L - u L  t ? - ' ¿ t - r ! ¡ - ! V  .  J ¡

Prasa zyje z !?tc 2e ctsze

Ft ln t r r ia , i ¡  r ¡ rn .q . f  ¡ . la  ñ rá t  nñnñrv  r ' ! i í i  i ) : í i í r - r  nv ¡  ta ine  H: i r l v  r j ¡ r j : ' : v  mnzF zn ln<. rÉ  uJn l^qÉk"--=".-

'-1 Büctwytsreñie ' ' '{1ilá,qfüdzeiiia ñ,a,:i; itiú¡e zgia:=ii t 'ririúsel. ¡-' ;=tüi€iiiÉ rioCatk;..¡

-etLlihowego fla !.xtesiAc dwa

I I nas usfaiono wvisTe unrnacrorlzenie" -  "  r - - - -  - -  r - ' - ; ¡ '

Motrn o*owT,rien'r . lako raelcy ri¡r=.^,'!'i+ri'f, irrlntjeit Füwte-dziei transfsu o nast€puja'::*j

s*Iawe D*¡a orániczna jest 1 7 Ü4 i 9!.- lr  Üc ie; claf.¡ Frezyferi ¡nu3l i ]óCiplsai; usif iwf;

-ie-éli to za'*vel.u;e. . iú wyhüry ü,Jns,jA É.* !^i l¿en¡¡tu b¡

czy Bur'r'rri$tl'u hédzie chorowaé c¡v tsr nle , tc clla Raoy nie r¡; z,'iaczenla ?
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JeSli Prezydeni pocipisze tq ustawp , to wybory odbgda sig w pafdziemiku br.

Na sesji prry udzielaniu absolutorium , nalezy podja_c cfecyzjq co dalej ?

Panu Burmistzowi nie zrolricle ¿adnej krzywdy , czy go o¿irolacie . czl tet nie

Co mote siq staé zlego

Radny J.Hatyr z+ozyt rezygnac¡e z pe,lnienia funlrcji czlonka Zarzadu Mie¡skiego . Zanad

nie mole dzialac w sktadzie 4-osobowym .

Nowego czlonka Zarzqdu. moze powotaó tylko Burmistrz.

Datq granicznq dla Rady jest 1 7 04.98r.

Radny W.Kuímie.z . wydaje mi siq , 2e coé tu jest nie tak . Jest tu jaka5 gra . któi'ej niK nie

chce odkryó .

RadnyJ.Hatys.' dostalem ankiete do wypelnienia. Jestem czlonkiem Zarza.du Banku.

a wigc nie mogg byó cz{''onkiem Zanqdu Miejskiego . ZtoZy{em rezygnacjg z pelnienia

tunkc1i czl'onka Zarza.du Miejskiego 30 marca 1998r. . alry Pañstwu nie utrudniaó decyzli

Moge pelniótunkcje do 30 08 1998r. . ale moze dojéó do paradoksalnej sytuacli 2e

w,ledízejüwie hedzie [on1lsaiz .

Chc¡aie¡¡ ;  í lüd¿ieKüwac i ¡ ¡¿a, : :üwi  ¿a wsFé¡na wsl ' r . - . i ! l i ; ' iü?

4d.23 Przewodnicea.cy Hady lUliej*kiej e g*de i4S ¿e wzgiedu ne

wyczerpa*ie obrad zamknql sesjq Rady Miejskiej

Sekreta iz  c i : laC

Andrzej Laoy Mie/skiej w -:Crze;';wrePrzewodnicz1i¡

q-,_
Taaeusz

Fi'otok$owata
q l  - l
J,urcLop

r¡

Fclvta Ktúana


